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51.2512 [IEEEE @ggdghor.nl];
@vrin.nl];

@ggdghor.nl]

Sent: Thur 4/23/2020 8:12:35 PM

Subject: RE: 10:00-10.30 call portefeuillehouder COVID testen. tel4
Received: Thur 4/23/2020 8:12:00 PM

Dag Allen,

. 5.1.2e JEN @eedghor.nl>
Verzonden: donderdag 23 april 2020 21:39

@ggd.amsterdam.nl>;
5.1.2e

5.12e @vrin.n; IEEEEE

Onderwerp: 10:00-10.30 call portefeuillehouder COVID testen. tel «EEN

Beste allen,

Hieronder de gesprekspunten voor morgen om 10 uur.

* Samenwerking (opschalings)labs

* Svz CoronlT

* Rol van GGD in het nieuwe testbeleid

O Leidraad Uitvoering testen op COVID-19 bij patiénten extramuraal, zie bijlage

© Testen leerkrachten en leerlingen, zie bijgevoegde mail

0 Testen mantelzorgers
O Overeenstemming tussen GGD’en voorbereiden mbt de uitvoering/rol GGD?

+ Aanvulling voor politie, DJl en boa's, zie bijlage
« Communicatie/pers
* Productiecijfers
* Overige veelgestelde vragen/aandachtspunten

Mvg.,

van:INEXERIEEREDo c2dghor.ni>
Verzonden: woensdag 22 april 2020 11:48

Aan: IIEEERIEEE oo cdohor nis; ERE <BEEE © chorasd.nl>; 5125128 512 [g sgdghor.nl>; [EEE
<BEAN Dood. amsterdam.nl>; EECCA < 5.1.2e Drivm.nl>; EAE <PAEA@ ggdghor.nl>;

5.1.2e < SRE @godghor. nl>; EREEREEERREN @ ood .amsterdam.nl>; 5.1.2e @ggdzl.nl'
J 5.1.2e Dggdzl.nl>; BECAFEEE. <BR @ umcutrecht.nl>; 5.1.2e 5.1.2e

4 5.1.2e ®mxi.nl>; REPIEREIS BEESN ©)
oo dohor.nl>

CC: coronatest <a @ggdghor.nl>

Onderwerp: RE: 10:30-11:00 call portefeuillehouder COVID testen. tel 084

Gespreksaantekeningen 10.30 call 22 april

Aanwezig: BESEERFS 5.1.2e 5122 512 en.... afwezig Els

Agendapunten:
* Samenwerking (opschalings)labs

* U-diagnostics
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BES: Ter kennisgeving . U-diagnostics probeert zich in de markt te zetten en wil ook tests uitvoeren. Heeft hierover een stevige

mail naar VWS en coronatest gestuurd. Jurist va VWS heeft er naar gekeken. VWS bereidt een reactie voor die ze vandaag uitdoen.

Nadat wij die reactie hebben gekregen zullen wij ook reageren naar de afzender U-diagnostics met een verwijzing naar de reactie

van VWS als die binnen is. =Actiepunt [XE

Verdelen monsterstromen

Staat vanmiddag in de Call van mc Kinzey.BER zou een notitie voorbereiden icht toe en zal de notitie delen met de

deelnemers van dit overleg. neemt deel aan het overleg. Call begint om 15.00 uur.

5.1,2¢

* Svz CoronlT

BE: weinig nieuws te melden. Implementatie loopt. Via de lijn van de codrdinatoren worden GGD’en geinformeerd. Het

terugkijken van de webinar kan door te klikken op deze link. Het Vraag en Antwoord bestand op kennisnet wordt met de gestelde

vragen aangevuld. Een update wordt 22 april voor 12 uur gepubliceerd, en is hier te vinden.

* Rol van GGD en huisarts in het nieuwe testbeleid

© Terugkoppeling overleg met VWS en HA

Het testbeleid en verdeling is uitgestippeld. Huisartsen zitten er constructief in. Er komt een notitie in de loop van deze dag aan

deze groep en |ZB groepje. Een korte schriftelijke ronde, wordt morgenochtend afgerond. Belangrijk om CorinlT goed aan te

sluiten. 5.1.29

e Strategie: hoe komen we voor de crisis

O Inventarisatie knelpunten en good practices

BES: Er wordt telkens nieuw beleid gemaakt. We moeten proberen meer aan de voorkant te komen en niet achter de feiten aan

te lopen. 1208 Tot 11 mei is er tijd om onderwijs en kinderopvang aan te haken bij de testfaciliteiten. Daar moeten we ons goed op

voorbereiden en plan voor maken. Met welk netwerk maken we afspraken?BE: het testbeleid wordt nu aan gewerkt binnen

RIVM. Do of Vrijdagochtend zal dat zijn afgerond. 12 wil begin volgende week een plannetje hebben om te bespreken. [EXE
Landelijke testbeleid moet wel in samenwerking met GGD gemaakt worden. De voorzitter LOI zal hierbij worden betrokken.

BES: de uitvraag m.b.t. knelpunten is opgestuurd naar de koepels en de IZB contactpersonen voor de teststrategie. : hoe

gaan we naar de toekomst toe het proces inrichten, inclusief samenwerking met bedrijfsartsen?
51.2e

* Productiecijfers

CALL: niet alle GGD’en leveren op tijd aan, die gaan we vandaag benaderen. Testcijfers zijn nu niet representatief, omdat een deel

van het testen is weggeorganiseerd in de instellingen. Wij gaan in de uitvraag opnemen of GGD’en ons iets meer inzicht kunnen

geven in de omvang van het aantal testen. =Actiepunt backoffice De teller van de positieve testen weten we, de noemer van het

aantal testen weten we niet omdat er veel instellingen naar eigen labs sturen.

+ Frequentie van het overleg
oO Frequentie van updates naar IZB, signalen van hoge belasting

Dit overleg is niet meer dagelijks nodig. Afspraak: frequentie van dit overleg wordt 3 maal per week (volgende week: maandag,

woensdag en donderdag). Vrijdag volgende call

. communicatie/pers JIIEEIIN: in verhinderd

Complimenten voor communicatieteam GGD GHOR m.b.t. het live aanwezig zijn in Nieuwsuur.

* Ter info uit de DPG update:
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Update testfacilileiten COVID-19

Inventarisatie knelpunfen bj COVID-testen

orgmedewerkers

U ontving gisteren, in de DPG-update, al de brief van

minister de Jonge aan brancheverenigingen over

bariéres in het testen van zorgmedewerkers. Hier werd

geschreven over ervaren knelpunten vanuit diverse

bercepsgroepen rondom tiage, aanmelding en

verwerking van gegevens. Om een beter zicht ie krijgen

op de aard van deze knelpunten is een uitvraag gedaan

onder contacipersonen van brancheverenigingen en

ook onder de conlactpersonen van de testfaciiiteiten

van de GGD'en. Zjj vullen hiervoor eenformulier in en

versturen dit aan GGD GHOR Nederland sturen, waar

deze verzameld, gebundeld en geanalyseerd worden.

Het skreven is u hiervan wekelijks een beeld te schetsen.

Commercisle testsfraten

Van GGD'en komen vragen over lcboratorio die

zeifstandig, ol dan niet in somenwerking met

arbodiensten, lesten aanbieden. Dit signaal is coor FEMCRE qodeeld met de Stuurgroep Landelijke
Codrdinatiestructuur Testcapaciteit (LCT) onder

voorzitterschap van VWS. Alleen geaccrediteerde

laberatoria gebruiken testen die kunnen vaststellen of het

coronavirus aanwezg is bij een patient. Hel staat deze

laboratoria vrij om testen aan te bieden, mits zij zich

houden aan de actuele nchifijnen van het RIVM/LCL

mm

Verslag overleg gisteren Di 20 april:

® CoroniIT

BE: Gisteren hebben twee interessante en redelijk succesvolle livestreams plaatsgehad; een met bedrijfsartsen en een met ca 80

izb artsen; 8 van de 25 ggd’en heeft zich vrijwillig aangemeld. De labkoppeling is uitgewerkt; vragen nav de test worden

beantwoord; we maken gebruik van bestaande infrastructuur en standaarden; er is contact met alle leveranciers; bij iedere GGD

die zich meldt wordt parallel contact opgenomen met het lab, en we blijven alert op labs die in capaciteitsproblemen hebben

CRE: wat is de tijdlijn van nu 8 tot 25 straks; als GGD’en zich niet zelf aanmelden

: in theorie in 3 weken, onder druk in 2 weken

SHIPEL: als er dingen gebeuren, moeten we prioriteren

: als er geprioriteerd moet worden, dan moeten we dat weten, we moeten daarop voorsorteren met bv trainingscapaciteit

* Melding uitslag aan zmw

We
we willen het automatiseren, maar de GGD’en hebben nu de keuze om de mail wel of niet te versturen, gebeurt handmatig

: ik heb dit genoemd in de stuurgroep LCT, daar kwam wel naar voren dat er veel tijd zit tussen testen en uitslag, heeft te maken

met bereikbaarheid in het weekend, hoewel men toezegt bereikbaar te zijn, er moet wel de mogelijkheid zijn dat een zmw contact

op kan nemen met een arts; in de informatie moet duidelijk zijn dat men de uitslag kan ontvangen en dat geadviseerd wordt

contact op te nemen met de aanvragend arts

SAL): de vraag van was, mag dit Uberhaupt

SRLE: stel nou dat het lastig is de mensen met een positieve uitslag direct te informeren, kan dat dan wel voor de zmw die een

negatieve uitslag hebben

EEX een negatieve uitslag is in dit geval urgenter, zodat men weer aan de slag kan
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BEL: ik weet niet wie de toets moet doen, daar over nadenken

Vraag vanBE hoeven we hier niet te bespreken
* Samenwerking met de (opschalings)labs

EES: geen acute dingen

* Klachtenuitvraag bij de koepels

BB: er is een brief uitgegaan van de minister met ons mailadres er in, was niet de bedoeling, maar wel gebeurd; daarna is er nog

een mailing uitgegaan naar de koepels dat het mailadres niet verspreid moet worden onder de leden en dat er een uitvraag wordt

gedaan; daar is een formulier opgesteld;

: is er iemand die op korte termijn kan meekijken met dat formulier

BE): op de website heb ik een tekst gezet dat zmw zich moeten melden bij hun beroepsvereniging; kan daar naar gekeken

worden?

Bv. Valente, maakt veel ophef, maar die staat er niet bij; waar kunnen mensen die niet bij een koepel horen zich melden?

: bespreken we apart

: ik stuur een overzicht van koepels ikv de PBM, doe daar een check op

BE: wij worden sinds gistermiddag platgebeld door tandartsen, dat zij getest kunnen worden, de KNMT heeft dat schijnbaar

met de achterban gecommuniceerd

= het OMT heeft een advies uitgebracht; daarin staan wat zaken die verruimd kunnen worden. Wat ik nu weet gaat het om

basisonderwijs, kinderopvang, speciaal onderwijs, tandartsen en mondhygiénisten. Het kan zijn dat daar de vraag uit komt dat men

getest wil worden.

BE: we hebben hier intern overleg over monitoring van verruiming maatregelen; bij epi gaan we kijken hoe dat testbeleid vorm

krijgt; voor basisscholen is er ietwat meer tijd. Wat dat betekent voor het testbeleid moet nog worden uitgewerkt

KNMT loopt er op vooruit; heeft zelf besloten te stoppen en zelf besloten dat zij tot deze groep hoort; past dat nog in de

testcapaciteit.

WEL: er niet gaan tussen liggen

: zijn we niet bang voor precedentwerking
gi: voor deze groepen wordt het testbeleid uitgewerkt; nu niet actief extern over communiceren; als tandartsen zich melden bij
de GGD en ze voldoen aan criteria dan meenemen in de teststraten; helpt wel als hier officiéle communicatie over komt

: ik zorg dat hier duidelijkheid over komt vanuit het RIVM

: wel opletten bij kinderopvang, wie gaat de triage doen bij klachten, zijn vaak kleine organisaties

* Qverleg met de HA en VWS

BEd: Gister uitgebreid gedebatteerd met de meedenkgroep van IZB artsen; we hebben de groep gevraagd feedback te geven om

in te brengen in het overleg met VWS. Overleg met LHV en McKinsey was een voorhereidend overleg

BE3: communicatievraag; we zien veel vragen van zzp’ers; Hugo de Jonge heeft in een tweet aangegeven dat zzp’ers zich

kunnen melden bij de huisarts en dat de GGD vangnet is; welk bericht hierover meenemen op de website?

5 12: de GGD is het vangnet, als huisartsen niet in de brief staan, dan niet noemen op de website
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: wij triageren de zzp’ers in de regio

* Communicatie:

BE): komt in Nieuwsuur; zal gaan over b&co en testen; aan tafel zit een andere professional van de GGD

Cijfers van aantallen geteste zorgmedewerkers. Met wie kan ik kortsluiten of we deze cijfers kunnen delen met de landelijke
media?

= we brengen 1x per week een monitor uit aan de minister; er is besproken in de call met de minister dat de info in de monitor

ook openbaar kan zijn; je kan zeggen tegen anp zeggen dat ze wekelijks de cijfers kunnen krijgen; of dat per regio kan is lastig want

je ziet rare verschillen; die zijn wel verklaarbaar; check even bi; EE
CAPER: advies om het actief te doen, dan kan je je groei laten zien

get: wel met een duidelijke disclaimer er bij dat het een onderschatting is

: ik signaleer wel dat wij dan weer een verantwoording moeten geven regionaal

CREE: we hebben de communicatieadviseurs geadviseerd hoe om te gaan met mediavragen

: die vragen komen bij ons; maar als wij er nog geen duiding bij hebben zorgt dat voor wrevel

* Productiecijfers

Volgen in de mail

* Vragen en aandachtspunten

12 Er is een commercieel lab dat steeds meer gaat uitbreiden; dat heb ik genoemd in de stuurgroep LCT. De conclusie is dat we

hier niet voor gaan liggen, hebben ze wellicht nodig in de toekomst; afspraak is wel dat ze zich aan de richtlijnen van het RIVM

moeten houden

: onze ervaring is dat ze zich niet aan de richtlijnen houden

: deBEY an Drenthe heeft een vraag bij de jurist van het RIVM neergelegd; qua vergoeding van kosten kan je geen afspraken

maken; we zijn een vrij land, maar niet alles kan op kosten van de overheid

12:8 ik wil dat bekrachtigd hebben van de mensen die over het budget gaan; hoe gaan we om met kosten van instellingen die zelf

zmw testen; inhoudelijk mee eens, maar ik wil dat VWS er een antwoord op geeft, wil je de contactpersoon bij VWS daarop

bevragen en deze mail over U-Diagnostics daarin mee nemen?

BE: die vraag ligt bij VWS, maar het is erg gecompliceerd; de behoefte van VWS is dat de testen laagdrempelig beschikbaar

komen voor zorgmw, dus zonder eigen risico te belasten

=: Los van de financieringsvraag, we moeten onderscheid maken tussen moleculaire testen en serologische testen die

aangeboden worden; die laatste zijn nog niet geschikt voor individuele diagnostiek; tav serologische testen: we kunnen dit niet

tegen houden, in Amsterdam hebben we het advies gegeven vooral niet te faciliteren, want de testen zijn nog niet geschikt voor

individueel gebruik. Voor moleculaire testen: de boodschap is dat men binnen de richtlijnen van het RIVM moet werken; het is aan

VWS daar op toe te zien; niet als GGD’en ons daar in mengen; met VWS besproken dat deze labs het recht hebben, worden door

VWS gedoogd, mits ze zich aan de geldende richtlijnen van het RIVM houden, qua financiering komt men niet in aanmerking voor

OGZ budget wat is bedoeld voor de labkosten van testen die via de GGD’en lopen. Als VWS daar anders over denkt dan horen we

dat.

* Qverige vragen

Openingstijden

BB: ik begrijp de vraag; ik vind het zo’n slecht signaal dat men dicht is; al is het maar voor het imago van de GGD dat ze open zijn;

dit zijn bijzondere omstandigheden; benoem de voorbeelden waar dat het slecht is voor het imago.

: kunnen we dat namens jou in de DPG mail opnemen

: ja dat kan



987438

Be ——
Overige

: Wens van IZB mensen om mee te denken over de invulling van het testbeleid.

: dat moet via de LOI vertegenwoordiger in het OMT verlopen; dat is nu

Tot zo!

5.1.2e >12e.1.2e

Corona testen bij GGD

Dit bericht is uitsluitend bestemd voor de geadresseerde. Het bericht kan vertrouwelijke informatie bevatten. Als u dit

bericht per abuis hebt ontvangen, wordt u verzocht het te vernietigen en de afzender te informeren. GGD GHOR

Nederland is niet aansprakelijk voor onjuiste en onvolledige overbrenging van de inhoud van een verzonden e-mail

bericht, of een te late ontvangst daarvan.


